
 
 
Notulen vergadering CCCV 

Datum:   14/02/2023, 19u30  

Locatie:   De Graanmaat, Sint-Niklaas 

Aanwezig:  Ronny Dejonghe, Kim De Page, Jean Nuyts, Ignace Roels, Dirk Hermans, 

Walter Lens, Richard Steylaerts, Gino Beels, Henri Serneels, William 

Buddaert, Peter Verschelde, Koen Kerkhove, Tom Vanbrabant  

Als gast: Laurens van Haver (Marcel Van Den Eynde) 

Verontschuldigd:  Guy Van Gyseghem, Gunter Luckx, Eddy Schelkens 

Afwezig: Maarten Roegiers, Michiel Laureys 

Notulen Tom Vanbrabant 

 

1. Vaststellen aanwezigen 

2. Uitnodiging VRF (Vlaamse Roofvis Federatie) 

Zie varia. 

3. Goedkeuring vorig verslag 

Geen opmerkingen, verslag goedgekeurd. 

4. Boekhouding CCCV 

- Klein verlies in boekjaar 2022: -4.461,4 €  

- Voornaamste oorzaken toelichting door Ronny: 

o Sponsering Kampioenschap van VL 

o Sponsering van clubs die naar WK zijn gaan 

- Momenteel in kas:  

o Zichtrekening: 18.821 € 

o Spaarrekening: 18.072 € 

5. Goedkeuring sponsoring KVLV, VVOV, KVBT 

- Kampioenschap van Vlaanderen 2023: 2x 1000 € (1000 € vaste stok en 1000 

feeder) 

Laurens geeft aan dat de ze het jammer vinden dat de aanvullende sponsering 

beperkt blijft. Vanuit de hoek van commerciële sponsors is er echter ook kritiek 

op het feit dat de affiche werd gepubliceerd zonder dat de (potentiële) sponsors 

op een professionele manier (schriftelijk en tijdig) werden benaderd. 

Voor editie 2024 engageert Gino zich om tijdig de potentiële sponsors aan te 

schrijven met een deadline.  

- WK-deelname clubs 2023: 1200 per club 

o VOVV (vaste stok) 

o Bissegem (Feeder) 

o FT Bolderberg (Feeder) 



 
 

6. Boetes BK interclub 

Er zijn nog steeds openstaande boetes. Ronny heeft recent de drie betrokken federaties 

aangeschreven: 

- ALV 2x 

- KLV 2x 

- MLV: 1 volledige club (De Voorn Maasmechelen) 

Toelichting Richard/Tom: Deze club heeft toegezegd te betalen, dus dat zal in 

orde komen. 

7. Het verbond VBL stopt 

De Nederlandstalige clubs gaan over naar het HVVB 

8. Bespreking B.K.’s 

- Mindervaliden: vijver in Snellegem 

Er zou mogelijkheid zijn om te komen trainen met dag-vergunning op bepaalde 

datums. Dit wordt nog gecommuniceerd. 

- Veteranen: Bloso Nieuwpoort 

- Masters: Plassendale vaart 

- Feeder individueel (3 september) : Zwevegem 

- Vaste stok interclub (16+17 september), 20 clubs: IJzer 

- Jeugd (U25 U20 U15) in mei: vijver in Lobbes (Wallonië) 

- Feeder interclub: Péronnes 

- Vaste stok individueel + dames: AK Hermalle 

- NIEUW: Vaste stok karper  

o Ieder verbond krijgt 6 plaatsen: Men mag 6 mensen afvaardigen, elk 

verbond bepaalt zelf hoe het tot die selectie komt. 

o Halve finale (per gewest), voor Vlaanderen 

▪ 5/08 + 6/08 

▪ Visvijvers Manchet Denderleeuw 

▪ 5u vissen 

o Finale 

▪ 30/09 + 1/10 

▪ Les Etang Des Marronniers in Ploegsteert 

▪ 5u vissen 

o Een reglement is in opmaak. Er is een aanzet gemaakt door Samuel 

Bernard. Meer info te verkrijgen via Gino Beels. 

9. Varia 

- Er is één kandidatuur voor de positie van Coach Freestyle Feeder binnen, 

namelijk die van David Vandamme. 

- Oproep BFA: Op de volgende vergadering van het BFA zal het nationale 

wedstrijdreglement besproken worden. Gelieve per verbond alle opmerkingen 

op het huidige wedstrijdreglement door te geven aan Ronny zodat dit kan 

meegenomen worden in de bespreking. 



 
 

o Feedback uiterlijk tegen 15 april (op 22 april is de vergadering van het 

BFA). 

o Link huidige versie van 1/1/2020: 

https://www.sportvisserijvlaanderen.be/wp-

content/uploads/2021/11/CCCV_BCFC_wedstrijdreglement_1_jan_2020-

1.doc 

- Mady heeft haar ontslag gegeven als verantwoordelijke voor de BK’s. 

Ronny heeft dit voorlopig overgenomen. 

- Aankopen BFA 

o 12 degelijke wegers aangekocht (6 voor Vlaanderen , 6 voor Wallonië) 

Weegzakken worden door het CCCV aangekocht (actie Gino) 

- Vertegenwoordiging VRF Streetfishing: Peter Verschelde en Koen Kerkhove 

o Men streeft er naar om met alles in orde de zijn.  

o Er zijn veel roofviswedstrijden, wat naar wedstrijdorganisatie en 

professionalisering bijkomende behoeften met zich meebrengt. 

Bv. Voor ANB en SV is het van belang dat wedstrijden officieel 

aangevraagd worden en dat er rekening wordt gehouden met de andere 

wedstrijden. 

o Er volgt een officiële kandidatuurstelling voor een coach. 

o In de toekomst zullen er selectiewedstrijden ingericht worden voor de 

nationale teams. 

- Laurens: Topic gebruik van het leefnet buiten wedstrijden 

o Laurens geeft aan dat er bij wedstrijdvissers een behoefte is voor gebruik 

van het leefnet buiten competitie (bij trainingen). Hij vraagt om dit 

(opnieuw) aan te kaarten bij ANB. Ideeën: 

▪ De vraagstelling opnemen in een enquête om de behoefte van de 

doelgroep helder te hebben. 

▪ Indien er geen oplossing mogelijk is: Het proces voor 

wedstrijdaanvragen aanpassen of optimaliseren zodat 

wedstrijden tot de dag voordien kunnen aangevraagd worden. 

o Een gelijkaardige vraag is reeds in behandeling bij SV. Tijdens recent 

overleg tussen SV en ANB heeft ANB aangegeven dat het een uitbreiding 

van het gebruik van het leefnet niet opnieuw in vraag wil stellen. 

De nabespreking van dit overleg komt nog ter sprake in de 

bestuursvergadering van SV. Bovenstaande opmerking van Laurens zal 

hierin meegenomen worden (actie Tom). 

o De link naar het rapport van de enquête uit 2015 waar ANB naar verwijst 

en waarin staat opgenomen dat een meerderheid voorstander is van het 

afschaffen van het leefnet: 

https://www.natuurenbos.be/sites/default/files/inserted-

files/samenvatting_anb_enquete_hengelaars_openbaar_water_2015.pdf 
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- Vraag Richard i.v.m. de schorsingen van de voorbije BK’s: Ronny bevestigt dat 

deze ongedaan zijn gemaakt. 

10. Vastleggen volgende vergadering 

o Dinsdag 8/8 om           19u30 in De Graanmaat te Sint-Niklaas 


